

Date: 20 July, 2020

التاريخ: 20 يوليو 2020

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Operation Officer - Head of Operation Division
Dubai financial market, Dubai, UAE

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
رئيس تنفيذي للعمليات - رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي، دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Amanat has signed a sale and purchase agreement with Study World for the potential sale Middlesex University Dubai

الموضوع: وقعت أمانات اتفاقية بيع وشراء مع ستادي وورلد بخصوص البيع المحتمل لجامعة ميدلسكس دبي

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Amanat Holdings PJSC ("Amanat" or the "Company") has signed a sale and purchase agreement with Study World Education Holding Group for the potential sale of Middlesex University Dubai.

وقعت شركة أمانات القابضة ش.م.ع. ("أمانات" أو "الشركة") اتفاقية بيع وشراء مع مجموعة التعليم السادة/ ستادي وورلد القابضة للبيع المحتمل لجامعة ميدلسكس دبي.

The transaction is subject to the satisfactory completion of customary conditions, including regulatory approvals and estimation of final consideration.

علما بأن إتمام الصفقة بنجاح يتوقف على العديد من الإشتراطات المعتادة في الصفقات المماثلة ومنها والحصول على موافقات الجهات التنظيمية و تقدير مبلغ التسوية النهائي.

Amanat will update the market if and when there are any material developments in this regard in accordance with the disclosure and transparency rules.

وستخطر أمانات مساهمها والعامه فور التأكد من أى تطورات جوهرية في هذا الشأن
إلتزاما منها بقواعد الإفصاح و الشفافية.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Tamer Morsi
General Counsel
Amanat Holdings PJSC



تامر مرسى
المستشار العام
أمانات القابضة ش.م.ع.

Cc: Securities and Commodities Authority

نسخة الى السادة هيئة الاوراق المالية والسلع

